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Vragen: 
 
Bent u bekend met het idee dat er in de provincie Zeeland een mest tekort voor de agrarische sector 
zou zijn? 
Zo ja: Waarom is er een mest tekort, waaruit bestaat dit en hoeveel tekort is er? 
 

 
Antwoorden: 
 
Dat er in de landbouwsector in Zeeland sprake is van een mesttekort is bekend. 
Dit hangt samen met het feit dat de Zeeuwse landbouw hoofdzakelijk bestaat uit akkerbouw en de 
veehouderij slechts beperkt in Zeeland vertegenwoordigd is. 
Door de bestaande verhouding (ong. 80% akkerbouw en 20% veehouderij) is het huidige aandeel 
veehouderijbedrijven in Zeeland niet in staat is om in de mestbehoefte vanuit de Zeeuwse 
akkerbouw te voorzien. 
 
Op basis van cijfers uit 2014 is gekeken naar hoe de Zeeuwse kringlopen er voor N (stikstof) ,P 
(fosfaat) en C (koolstof) er uit zien. Hieruit komt naar voren dat er voor met name N en P sprake is 
van een tekort van zo’n 40% wanneer de in Zeeland geproduceerde mest wordt afgezet tegen de 
plaatsingsruimte in de akkerbouw. 
In dit tekort wordt voorzien door het aanwenden van kunstmest en door de invoeren/aanwenden 
van (drijf)mest vanuit met name Brabant. 
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